



## BOGO Free Krispy Kreme Card

Do you enjoy or even LOVE Krispy Kreme in the morning or as a snack? Now you can help support TCS and also get a GREAT value with BOGO Fundraising exclusive card available for purchase at the PSA table every Saturday for ONLY \$20. There is NO EXPIRATION DATE to redeem the card.

Valid for 10 FREE dozens per card – you will receive one dozen FREE Original Glazed® doughnuts with purchase of any dozen. There is no limit on BOGO restrictions per visit, however you may only get up to 3 BOGO **per transaction**. So, if you need to purchase 4 boxes and get 4 FREE, just separate the transaction into 2 separate purchases. How many you want to redeem per visit is entirely up to you!

Bring a couple boxes of Krispy Kreme donuts for get togethers, school events, PTA sales, school teachers' appreciation gatherings or any events at HALF the cost.

Please note: BOGO Cards are valid **only at participating Krispy Kreme retail stores**. They are not redeemable at grocery stores or convenience stores or any other location that is not a Krispy Kreme retail store.

Check with your [local Krispy Kreme store](#) for additional details.

## Krispy Kreme買一送一卡熱賣中

喜歡把Krispy Kreme甜甜圈當點心，或是在早上搭配咖啡享用的您有福了！本校PSA家長服務會將於每星期六上課期間在西高中餐廳販售Krispy Kreme買一送一卡(售價\$20)，讓您在享用Krispy Kreme甜甜圈也同時贊助托倫斯中文學校，而且這買一送一卡是沒有使用期限的。

每一張卡最多可累積十打免費甜甜圈，所以當您使用此卡購買一打任何口味的甜甜圈時，Krispy Kreme會送您一張可免費兌換一打原味糖衣甜甜圈的貼紙。Krispy Kreme買一送一卡沒有兌換數量限制，您可以選擇買一打送一打或最多買三打送三打。

Krispy Kreme甜甜圈在各種聚集場合都很受歡迎，像是學校聚會、PTA活動、或教師感謝日等。使用Krispy Kreme買一送一卡等於是用半價提供讓大家都可以盡情享用的歡樂。

注意事項：Krispy Kreme買一送一卡只能在有提供此服務的Krispy Kreme專賣店使用，一般超市、雜貨店或非Krispy Kreme專賣店不接受此卡。

詳細資料請向您[附近的Krispy Kreme專賣店](#)查詢。